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Often described as one of the most talented comics in the business, Big Daddy Tazz has been delighting crowds at fundraisers, corporate events, festivals and on television for almost 20 years.

It all began in high school when he fell on his face and his teacher asked what he was trying to prove. Tazz quickly answered “Gravity!” laughter erupted, and Tazz learned he had a natural ability to make people laugh.   Today he is one of the most sought-after comedians in Canada.

 

Big Daddy Tazz has appeared at the prestigious Just For Laughs festival in Montreal, the Moncton Comedy Festival and the CBC Winnipeg Comedy Festival, for which he is also a writer, producer and performer.

After 30 years of denying he had the mental illnesses that were controlling his life, Tazz realized that being manic-depressive, attention deficit, and dyslexic could either destroy or enhance his life – it was his choice. Today, audiences are happy to join him on his rapid cycle ride down the never-ending road to recovery that has led him from comedy venues across North America to the Psych ward at the Calgary Foothills Hospital.

 

He tours the country speaking on Depression/Suicide (in schools and the workplace), Bullying (in schools and the workplace), and Customer Service.

 

Big Daddy Tazz delights crowds at fundraisers, corporate events, festivals or on television.  He's known as the Bi Polar Buddha and is equal parts comedian and motivational speaker who likes to enlighten, educate, and inspire.

Honest to goodness fun for corporate and convention events that require clean comedy, Tazz brings the audience together, making them feel like they are part of his family.  As a result, his one-man shows have drawn rave reviews and standing ovations from coast-to-coast!
KEYNOTE TOPIC:  Out of My Mind  
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Souvent décrit comme l’un des humoristes les plus talentueux de l’industrie du spectacle, Big Daddy Tazz enchante dans les collectes de fonds, les événements d’entreprise, les festivals et à la télévision depuis presque 20 ans.
Tout a commencé à l’école secondaire, lorsqu’il est tombé face au sol, et que son enseignant lui a demandé ce qu’il essayait de prouver. « La pesanteur », a répondu Tazz du tac au tac! Les gens s’esclaffant, c’est à ce moment que Tazz a découvert sa capacité naturelle de faire rire. Il est aujourd’hui l’un des humoristes les plus recherchés au Canada.
Big Daddy Tazz s’est produit au prestigieux Festival Juste pour rire à Montréal, au Festival d’humour de Moncton et au CBC Winnipeg Comedy Festival, pour lequel il est aussi scénariste, réalisateur et artiste.
Après avoir nié pendant 30 ans qu’il était atteint des maladies mentales qui contrôlaient sa vie, Tazz a reconnu que le fait d’être maniacodépressif et dyslexique et d’avoir un trouble déficitaire de l’attention pourrait soit détruire sa vie, soit l’améliorer – c’était son choix. Aujourd’hui, les auditoires sont heureux de l’accompagner sur la voie rapide sans fin de son rétablissement, qui l’a mené à des lieux de présentation de spectacles d’humour partout en Amérique du Nord mais aussi au service de psychiatrie de l’hôpital Calgary Foothills.
Il voyage partout au pays pour parler de la dépression, du suicide et de l’intimidation (dans les écoles et au travail) de même que de service à la clientèle.
Big Daddy Tazz enchante les foules lors de collectes de fonds, d’événements d’entreprise et de festivals ainsi qu’à la télévision. Il est connu comme le « Bouddha bipolaire ». À la fois humoriste et conférencier motivateur, il aime divertir, sensibiliser et inspirer les gens.
Un plaisir authentique pour les événements d’entreprise et les congrès où l’humour ne doit pas offenser, Tazz rapproche les membres de l’auditoire entre eux et leur donne le sentiment d’être un membre de sa famille. C’est pourquoi ses spectacles solo reçoivent des critiques élogieuses et des ovations dans tous les coins du pays!

SUJET PRIVILÉGIÉ : Viré fou (Out of My Mind)
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